
U tetvrtak 29.06. 2023. na stepenicama izmedu treteg i ietvrtog sprata zgrade u Takovskoj, zajedno sa
Jovanom lvlemedoviaem sam srela Branislava Klansaeka, kojeg sam tada liino prvl put videla,

lovan je tada doiao na RTS da podnese zahtev za sporazumni raskid ugovora, Krenuli smo zajedno ka
dokumentaciji. Susret Memedoviia i Klangaeka je bio zvanilan . Hladan. pozdravili su se.

Nakon pozdrava, zapodeli su pritu na temu skoro svakodnevnog spominjan;a imena Jovana Memedoviaa
i njegovog stvaralaitva od strane Klansdeka u medUima, Memedovi(, vidno potresen zbog svega tota je
rekao po meni va:nu reienicu ,, Ja sam ovoj kuti ostavio preko 5OO autorskih emisija, a ita si ti ovde
ostavio"

,, Moja emisija ne mo:e da se snimi u produkciji RTS-a ( Sasvjm prirodno) i nijedna Televizija ne moie da
obezbedi takav naiin snimanja,,

KlanEfekje tvrdio da to mo:e, a Mededoviije iskustveno pokuiavao da objasnida je to nemo8uae I

insistirao na razlozima zaito ie neiozvodljivo, sa iime se ija slaiem iz sopstvenog iskustva rada na RTS-u.

Na Klanltekovu slededu konstataciju, da ako mora da se snima u spoljnoj produkciji, zaSto je onda Jovan i

dalje 2aposlen na RTSu i prima platu za to, Memedovii je odgovorio da je ovde od 198G. godine, da je ceo
svoj novinarski i uredniaki iivoti proveo na RTsu i da sve te emisije koje je stvorio ostaju u vlasniStvu RTS,
a,

Memedovit je poku5ao na 2idu da mu doia€ pokretima ruke neke situacije iz prakse, kao npr situaciju
aekanja orla da izade iz gnezda koja se moie produiiti i na trido detiri sata, pa se moie zavriiti
bezuspelno, te se sutradan mora ponavljati. Dakle, pokretima ruku na zidu je prirodno emotvno
potreSen, a nikako agresivan, pokuiavao da mu objasni ovakvu situaciju sa snimanja. po mom milljenju,
niko ko se nije bavio bilo kakvim snimanjima na terenu sa televizijskom ekipom i ne poznaje slorenost
postupka organizacije istog, posebno u ovakvim zahtevnim projektima, koja ne trpe vremenska
ograniienja televizijske ekipe i opreme, nije u staniu da shvah zaito produkcija nale kuee ne moie to da
obezbedi. Klanlaek ako se nije time bavio, to ne mo;e da razume.

Odgovorno tvrdim da nije bilo agresije od strane Memedovita.
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